
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 22.01.2019 

 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka  komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 
oboznámila s programom zasadnutia: 

1.  Schválenie štatútu Komisie školstva 
2. Prerokovanie plánu práce na I. polrok 2019  
3. Voľba zástupcu predsedu komisie 
4. Prerokovanie návrhu na udelenie titulu Čin roka  2018 
5. Informácia o zabezpečovaní opráv a údržby na školách a školských zariadeniach   za 

rok 2018 
6. Rôzne    

 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie 
 
Prítomní: Ing. Katarína Poláková, vedúca OŠaŠp, 
                  Ing. Marta Mojsejová, riaditeľka SMM 
 

R O K O V A N I E 

1. Schválenie štatútu Komisie školstva, mládeže a športu: schválený jednohlasne 
2. Plán práce komisie na I. polrok 2019: schválený jednohlasne 
3. Voľba zástupcu predsedu komisie: členovia komisie navrhli troch kandidátov: Ing. 

Kaľavský, Mgr. Nebesník a RNDr. Sidivárová 
Nakoľko dvaja navrhnutí  sú predsedami v ďalších komisiách, členovia komisie sa 
dohodli, že v čase neprítomnosti predsedníčky, ju bude  
viesť člen komisie poverený predsedníčkou. Návrh bol schválený jednohlasne. 

4. Prerokovanie návrhu na udelenie titulu Čin roka  2018 – členovia komisie nevzniesli 
žiadne pripomienky k predloženým návrhom a komisia 
prijala stanovisko odporúčať navrhnutých kandidátov na ocenenie.   

5.  Informácia o zabezpečovaní opráv a údržby na školách a školských zariadeniach   za 
rok 2018 
 Túto informáciu predniesla  prizvaná Ing. Marta Mojsejová, riaditeľka SMM. 
 Informovala  o stave opráv na jednotlivých materských školách v meste.   
 2.MŠ – oprava kanalizačného potrubia, výmena dverí 
 4.MŠ – odstránená porucha ústredného kúrenia v hornej časti budovy 
 9.MŠ – vykonané revízie elektrických zariadení, následná oprava, položenie dlažby, 
výmena dverí 
11.MŠ – výmena  svietidiel za úsporné 
13.MŠ – estetizácia školského dvora – terasa , osvetlenie školského dvora 
18.MŠ – oprava kuchynky, šatní,  hygienická maľba, revitalizácia dvojitého 
pieskoviska 
21.MŠ – pred rozsiahlou prebiehajúcou rekonštrukciou odstránenie havarijného 
stavu v pivničných  priestoroch (porucha kanalizácie) 
22.MŠ -  na terase v altánku oprava dlažby, výmena elektromerov 



 
Na základných školách prebiehali opravy na základe objednávok. Vykonala sa ich 
estetizácia  a hygienické maľby. 
1.ZŠ – spevnenie podmáčaného anglického dvorca pri kuchyni 
2.ZŠ – opravy v jedálni a kuchyni, oprava ústredného kúrenia 
4.ZŠ – stierky, oprava podláh 
5.ZŠ – prebiehajúca oprava radiátorov 
6.ZŠ - obklady na chodbách 
7.ZŠ – opravy v telocvični školy 
ZUŠ – výmena sociálnych zariadení, výmena sklenej výplne pri vstupe do budovy, 
revízie výťahov, plynu 
 
Predsedníčka komisie Mgr. Berešová požiadala Ing. Mojsejovú o oboznámenie 
s plánovanými opravami na rok 2019. 
- Plánované sú estetizácie škôl, hygienické maľby, modernizácia 
- Havarijné stavy 
- Opravy  2 kuchyniek 
- Opravy terás 
- Výmena rozvodov 
- Oprava striech, odkvapov po zime. Ing. Mojsejová zdôraznila, že tieto opravy sú 

nevyhnutné a sú na nich potrebné väčšie  
finančné investície.  
          

6. V bode Rôzne Mgr. Nebesník oslovil prizvanú Ing. Polákovú o informáciu 
k prebiehajúcim prípravám  Európskeho mesta športu. 
Ing. Poláková informovala členov komisie, že je stanovená komisia k príprave 
Európskeho mesta športu, v súčasnosti sú oslovované  
Športové kluby a Občianske združenia v súvislosti ich  plánovanými športovými  
podujatiami (zatiaľ máme informáciu o  cca 70 športových aktivitách).  
      Ing. Kaľavský -  odporúča  sa skontaktovať s klubmi, ktoré nie sú doteraz 
zviditeľnené, resp. kluby, ktoré nežiadajú dotácie. 
Zároveň navrhuje  predloženie plánu podujatí súvisiacich s  EMŠ rok 2019 na 
zasadnutie komisie vo februári 2019. 
      Mgr. Šimková  - navrhla spoluprácu Mesta Michalovce s Občianskym združením 
Naše Topoľany v 6 volebnom obvode a zorganizovanie 
futbalového turnaja Vrbovec – Topoľany – Močarany v rámci EMŠ rok 2019.  
     Mgr. Berešová požiadala Ing. Polákovú o informáciu k ,,Stravovaniu zadarmo“. Ing. 
Poláková informovala členov komisie, že stravovanie je zabezpečené od  
1.1.2019 pre MŠ – predškolákov formou dotácie zo strany MPSVaR, táto dotácia 

od štátu pre deti v hmotnej núdzi,  životnom minime  a pre predškolákov je 
1,20 €. 

Ministerstvom školstva sú stanovené limity na potraviny podľa veku dieťaťa, takto: 
1,27 € - MŠ  
1,09 € - ZŠ roč. 1. – 4.   
1,16 € - ZŠ roč. 5. – 9.  – tieto náklady platia rodičia 
Okrem toho sú stanovené režijné náklady vo výške 0,10 € k hlavnému jedlu – podľa 
VZN a platných predpisov, ktoré  platí tiež rodič. 



 
      Ing. Kaľavský požiadal Ing. Polákovú o informáciu k telocvičniam, či sú otvorené a 
využívané verejnosťou aj po škole. A tiež sa informoval o možnosti ich revitalizácie. 
Ing. Poláková uviedla, že tieto priestory sú využívané na krúžkovú činnosť , CVČ. Na 
každej škole je vypracovaný harmonogram využitia telocviční. Využívajú ich aj 
športové kluby 
a usporadúvajú sa v nich v rôzne športové  aktivity, ligy a turnaje. Sú využívané aj po 
18.00 hod. po dohovore s príslušným riaditeľom školy – dohoda o krátkodobom 
prenájme. So strednými školami  Mesto Michalovce úzko spolupracuje, podporuje 
ich  rôzne aktivity a Stredné školy naopak pomáhajú pri organizovaní mestských  
akcií. K pozemkom, na ktorých sú ihriská umiestnené sa vyjadrila, že niektoré sú vo 
vlastníctve súkromných vlastníkov a je problém s ich vysporiadaním. Preto nie je 
možné niektoré z nich modernizovať. 
    Ing. Kaľavský sa informoval ohľadom ochrany - oplotenia multifunkčného ihriska 
na ul. Švermu, Nakoľko je tam ostnatý drôt. 
    Mgr. Nebesník pripomienkoval, že športové areály majú v prvom rade slúžiť 
školám a žiakom, aby to bolo kontrolovateľné – organizačne a z hľadiska 
bezpečnosti. 
    Ing. Kaľavský, zdôraznil hľadanie spôsobov, ako by verejnosť mohla viac športovať.  
   MUDr. Kvak sa vyjadril k ochrane  ihrísk, majetku športovísk a hľadaní rozumnej 
miery ich využitia. 
 
Predsedníčka  komisie ukončila zasadnutie komisie a poďakovala prítomným za 
aktívnu účasť. 
  

                                                                                                                                                                                                                                    
Mgr. Anna Berešová 

                                                                                                                                                                                                                                   
predsedníčka komisie 

 
Zapísala: Ľudmila Jurčová 
                                  
      
       

   
           

  


